

委 托 书

POWER OF ATTORNEY

我/我们是 _____ 国的公民/法人，兹根据《中华人民共和国专利法》第十九条第一款规定，委托北京尚诚知识产权代理有限公司 (地址:中国北京市西城区平安里西大街 28 号光大国际中心 18 层，邮编 100034) 的专利代理人 _____， _____，

代为办理名称为: _____

的发明创造在中华人民共和国申请

发 明 专 利 实 用 新 型 专 利 外 观 设 计 专 利
并授权上述代理人办理有关申请，审查，批准过程的各项事宜，及有关专利权的各项事宜；或

向中国专利局办理该发明创造的国际申请号为 _____ 的国际申请在中国指定局或选定局程序中的全部事宜。

(The above lines will be filled out by the Agency)

Pursuant to the first paragraph of Article 19 of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of _____ hereby entrust Shangcheng & Partners at address of 18th Floor, Ever Bright World Center, No. 28 West Ping An Li Avenue, Xicheng District, Beijing 100034, P. R. China, People's Republic of China with

filing an application of

Patent for invention Patent for utility model Patent for design

for my/our invention, entitled: _____
and handling all related matters during the patent prosecution and other related matters concerning the patent rights in P. R. China; **OR**

proceeding on my/our behalf with an application based on _____
before the designated or elected Chinese Patent Office and handling all matters during the patent prosecution and other related matters concerning the patent rights in P. R. China.

委托人姓名或单位名称/代表人

Name of the Applicant: _____
(Print or type)

Name of the representative: _____
(If the Applicant is a legal entity)

签 字 Signature or seal: _____
日 期 Date: _____